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Josephine Lindström 

Sekreterare 

 

  

  

  

  

   

Bertil Orrby  Liz Adams Lyngbäck 

Ordförande  Ledamot 
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1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet öppnat och 

hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Liz Adams Lyngbäck valdes jämte ordföranden Bertil Orrby 

att justera dagens protokoll. 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägget: 

 

- Information om rådets möte med utbildningsnämnden 

den 24 oktober 2024. 

 

4. Föredragning – Trygghet och studiero i Stockholms 

stads skolor 

Björn Ljung, föredrog ärendet om trygghet och studiero i 

stadens skolor. 

 

Årets rapport har utgjorts av en fördjupad analys av 

resultaten från stadens elevenkäter, där elevernas 

upplevelse av trygghet och studiero i grundskolan och 

trygghet i gymnasieskolan kan följas över tid och jämföras 

mellan olika elevgrupper. 

 

Frågor under mötet 

Fråga ställdes om rapporten har beaktat personaltätheten i 

relation till trygghet för eleverna. Rapporten har inte tittat på 

personaltätheten.  

 

Fråga ställdes hur det bemöts att elever med 

funktionsvariationer har lägre skattad trygghet. 

Förvaltningen arbetar för elever i anpassad grundskola ska 

kunna svara på elevenkäten. Anpassad gymnasieskolan 

har enkät för det individuella programmet. 

 

Presentation  

Presentationen från mötet skickas ut till rådet.  

 

5. Eventuella frågor avseende nämndärenden  

Inga frågor ställdes avseende nämndärenden. 

 

6. Rådets fortsatta arbete med balanslistan 

Balanslistan ska justeras enligt följande: 
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- Nytt ärende: Information om nya läroplanen för 

gymnasiet, vårtermin 2025 

- Ärendet om formativ bedömning och elevinflytande 

utgår 

- Information om SU-grupper läggs som egen punkt 

- Återkoppling SST + kompletteras med information om 

implementeringen av skolsamordnare för stadsdelarna, 

vårterminen 2025 

 

7. Övriga frågor 

 

7.1 Distansundervisning - lägesrapport 

Ingen ny information delgavs. 

 

7.2 Information om rådets möte med 

utbildningsnämnden den 24 oktober 2024 

Mötet äger rum den 24 oktober klockan 17.00. Det är 

bra om rådets medlemmar kommer i god tid. 

 

Rådet önskade påminnelse inför mötet med 

utbildningsnämnden. Rådet framförde önskemål om att 

påminnelser ska skickas ut inför rådets samtliga möten 

året ut. 

 

8. Mötets avslutande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet avslutat. 


